
Skolebestyrelsesmedlemmer: 
Henrik Stenkil  afbud mødeleder      

Sigrit Bilsted Pedersen  x  

Helene Holm             x  

Filip Lauritzen   x   

Helene Persson   A   

Lizzette Gudmann  x 

Tina Brødsgaard  x 

Flemming Krogshave  x 

Peter Pedersen  x 

Mathias P. H. Andersen 9.a A                                   

Jeppe S. Petersen 9.b  A 

Per Ungfelt   A 

Ulla Andersen   A                                

Politisk tilsynsforordnet: 
Trine Græse   x 
Inviteret 
Claus Møller   x 
Alexander Juhl  x   
Pernille Helms  x 
 

 
Referat af skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 24. november 2015 kl. 18:00–20:30 

 

Nr. Emne Bemærkninger 
01 Godkendelse af referat 

 

Status på trivselsmåling med næste gang 
APV på næste møde 
Arbejdsdag d 14. April skal på næste gang 
 

 Status på synlig læring (bilag) Pernille Helms gennemgik status 
I forhold til de opstillede forventninger for 
skoleåret er Stengård Skole godt på vej.  
Alle lærere og pædagoger gennemgik sid-
ste år et kompetenceudviklingsforløb i ”ty-
delige læringsmål”. Ligeledes gjorde de fag-
lige ledere. I år indgår Gladsaxe Kommune 
i et samarbejde med Rudersdal, Gentofte 
og Lyngby-Tårbæk kommune med over-
skriften ”Synlig Læring”. Hertil uddannes i 
Gladsaxe Kommune ”læringsagenter” på 
alle skoler. I alle fire kommuner uddannes 
”impact coaches” som bliver centrale i ”syn-
lig læring”. 
Pt. Er vi på skolerne optagede af at ind-
samle data/evidens på nogle centrale områ-
der i projektet. Noget af den data blev gen-
nemgået. Bilag 
 

02 Intro - Claus Møller 

 Diskussion omkring forventninger 
og ønsker 

Claus fortalte om sine tanker for samarbej-
det i og med skolebestyrelsen. 
Han ridsede kort op ud fra WHY WHAT og 
HOW. WHY og WHAT er rimelig godt på 
plads, mens HOW i høj grad skal ind i en 
Stengård Skole sammenhæng. 



En forventning om, at Stengård Skole er en 
højt præsterende skole. 
 
Forældrene udtrykte, at de også havde en 
forventning om en højtpræsterende skole. 
Refleksion over hvordan de ressource-
stærke forældre kommer i spil. 
Skolelederen får kommunikeret retning. 
 
Medarbejderne udtrykte forventninger om 
stabilitet. Retning på synlig læring, IT, klas-
seledelse mv. 

03 Indskrivning til bh. klasse/temaaften 

 

Vi afventer, at BUU har behandlet indskriv-
ning i forhold til kommende skoleår. 
Der er planlagt temaaften, hvor der er for-
skellige events og boder, hvor nye forældre 
kan komme og høre om Stengård Skole. 
Henrik, Lizette og tildels Helene og Tina 
deltager fra skolebestyrelsen. 
Det undersøges om nye elever kan indskri-
ves allerede torsdag eller om der er en an-
den procedure. 
Afklaring om der skal laves et møde/åbent 
hus i forbindelse med den egentlige ind-
skrivning i januar/februar. 

04 Opdatering fra IT-arbejdsgruppen 

v. Helene Persson og Filip Lauritzen  
 

Princippet er vedtaget. 
 
Hjemmesiden ønsket revideret efter ny op-
bygning hurtigst muligt. 
Nuværende principper lægges ind i det ek-
sisterende hurtigst muligt. 

05 Status på IT og digital læring  

v. Alexander Juhl 

Alexander orienterede om status på IT. Bi-
lag 

06 Øvrige 

 Status på toiletter jv. BUU-møde 

 IPadskriv til Claus Wachmann 

 Stengårdsfonden 

 Toiletter. Iflg. Trine Græse er der i 
budgettet for 2016 afsat midler til 
istandsættelse af  7 toiletter samt  
istandsættelse af 5 toiletter i 2017. 
Måske også nye toletter. Claus Møl-
ler følger op. 

 

 Ipadskriv. Formålet er at synliggøre, 
at der er mange udgifter forbundet 
med indførelsen af 1:1 Ipads. Kom-
mentarer til brevet sendes til Henrik 
senest fredag d. 27.11.15 inden 
12.00. CV har tjekket at  beløbene-
stemmer overens med skolens fakti-
ske udgift. Der blev rejst spørgsmål 
om nødvendigheden af investerin-
gen i i-Padsskabe. 

 

 Stengårdsfonden. Skal den genopli-
ves. Hvad var formålet? Støtte til det 
enkelte barn. Claus undersøger 
hvordan den kan genoplives.  



07 Meddelelser    

a) eleverne                         

b) lærere og pædagoger  

c) ledelsen 

SFO’ens teaterforestilling vel overstået. 
En del udskiftninger i personalegruppen i 
indskolingen. 
Der er god stemning, og der er begyndt, at 
komme ro på. 
Vi fokusere primært vores timer i SFO mel-
lem 14-16. 
Personalet er positivt indstillet overfor arbej-
det med synlig læring, men ved også, at vi 
er i en opstartsfase. 
 
Vi har ansat en ny børnehaveklasseleder 
pr. 1. januar. 
Vi har et stillingsopslag på en lærer (tredje 
årgang). Samtaler onsdag d. 9. december. 
Per holder et lille afslutningsarrangement 
11.30-13.00 på fredag. 
Claus har indsættelse onsdag d. 2. decem-
ber. 

08 Evt.  

 


